

Title (en)

METHOD FOR THE CONTROL AND DESTRUCTION OF PARASITIC VARROA MITES IN BEE LARVAE.

Title (de)

VERFAHREN ZUM BEKÄMPFEN UND ABTÖTEN VON PARASITISCHEN VARROA-MILBEN IN BIENENBRUT.

Title (fr)

PROCEDE POUR LA LUTTE ET L'EXTERMINATION D'ACARIENS VARROA PARASITAIRE DANS LE COUVAIN DES ABEILLES.

Publication

**EP 0526459 A1 19930210 (DE)**

Application

**EP 91904226 A 19910226**

Priority

EP 9100357 W 19910226

Abstract (en)

[origin: WO9214355A1] The invention concerns a method of controlling and destroying parasitic varroa mites in brood combs, with covered brood cells containing bee larvae and with a frame (14), by subjecting the brood combs (14) to heat treatment. In order to ensure that the treatment can be carried out simply and reliably, the invention calls for the brood combs (14) to be suspended, spaced out one behind the other and parallel to each other in a line, in a closable container (3) and exposed in the closed container (3) to a fan-circulated flow of air at 46 to 47 DEG C for a period of substantially 3 hours.

Abstract (fr)

L'invention concerne un procédé pour la lutte contre les acariens Varroa parasites et leur extermination dans des rayons à couvain réservés à la ponte, comportant un cadre (14) et des alvéoles à couvain recouverts, procédé selon lequel on procède au traitement thermique des rayons à couvain (14). Pour atteindre facilement et sûrement le but du traitement, les rayons à couvain (14) sont suspendus à une distance parallèlement, les uns après les autres, en rangée, dans un récipient (3) pouvant être fermé, indépendant de la ruche et exposés dans ce récipient (3) fermé à un courant d'air chaud de 46 à 47 degrés Celsius pendant une durée de l'ordre de 3 heures.

IPC 1-7

**A01K 51/00**

IPC 8 full level

**A01K 51/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A01K 51/00** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9214355A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9214355 A1 19920903**; EP 0526459 A1 19930210

DOCDB simple family (application)

**EP 9100357 W 19910226**; EP 91904226 A 19910226